

第三届“丝路青年梦想汇”
The 3rd Silk Road & Young Dreams



颁奖典礼
AWARD CEREMONY

邀请函 INVITATION

“丝路青年梦想汇”组委会诚邀您出席 2020 年 10 月 17 日举行的年度颁奖盛典
The Organizing Committee of the Silk Road & Young Dreams sincerely invites
you to attend the Annual Awarding Ceremony on October 17, 2020

时间: 2020 年 10 月 17 日
地点: 中国中期大厦
(北京市朝阳区光华路 16 号)

Time: October 17, 2020
Venue: China Zhongqi Building
(No. 16, Guanghua Road, Chaoyang District, Beijing)

R.S.V.P

联系人 Contact Person: 宋女士 Miss Song 13810711036
Email: silkroad@srca-info.com Tel.: 010-65018591

流程 Schedule

- 14:00-14:30 签到
Registration
- 14:30-15:00 专家点评雕塑、摄影获奖作品
Visit to Sculpture & Photography Awarded Works
- 15:00-15:10 特邀嘉宾致辞
Speech by VIP guest
- 15:10-15:50 嘉宾为获奖选手颁奖
Award Ceremony
- 15:50-16:40 获奖选手及青年艺术大咖联袂演出
Performance by young artists
- 16:40-17:00 《中国沙画》新书发布会
New Book Conference
- 17:00-18:30 招待酒会
Reception

主办机构 Hosts

丝绸之路城市联盟
Silk Road Cities Alliance
中国友好和平发展基金会
China Friendship Foundation for Peace and Development
北京丝绸之路合作与发展促进会
Beijing Belt and Road Cooperative Community
中国人民大学重阳金融研究院
Chongyang Institute for Financial Studies of Renmin University

联合主办 Co-Hosts

中国城市雕塑家协会
The Chinese Urban Sculpture Artists Association
苏大宝沙画艺术国际交流中心
Su Dabao International Sand Painting Arts Exchange Center

支持机构 Supporting Organizations

丝路国家驻华大使馆
Embassies of the Silk Road Countries in China

活动介绍

第三届“丝路青年梦想汇”已于 2020 年 8 月成功举办, 本届活动以“健康: 青年梦想 社会担当”为主题, 来自近 50 个国家的 700 余名青年代表通过“演讲、音乐、摄影、沙画、雕塑”五项精彩的比赛, 呈现年轻人对“健康生活、健康心理(人格)、健康社会、健康环境、公共卫生应急机制、一带一路健康合作”等议题的理解、研究、观察和建议, 为“丝路健康共同体”的长远发展打下坚实基础。

“丝路青年梦想汇”是由丝绸之路城市联盟、中国友好和平发展基金会、北京丝绸之路合作与发展促进会、中国人民大学重阳金融研究院共同主办的丝路青年国际人文年度交流项目, 旨在为来自不同背景、怀抱美好憧憬的丝路各国青年展示才华、分享梦想提供舞台。已于 2018 年 8 月、2019 年 4 月在京举办了两届活动, 超过 70 个国家的近千名代表参与活动。

Brief Introduction of the Event

The Third Silk Road & Young Dreams, which took the theme of Health, was successfully held in August, 2020. Nearly 700 young people from more than 40 countries participated in the online contests of Speech, Music, Photography, Sand Painting and Sculpture. They elaborated the understanding, researches, observation, and suggestions on the topics regarding to health, so as to show the responsibility of youth in global health governance.

Silk Road & Young Dreams, a youth-oriented cultural exchange project along the Silk Road, is jointly hosted by Silk Road Cities Alliance, China Friendship Foundation for Peace and Development, Beijing Belt and Road Cooperative Community and Chongyang Institute for Financial Studies of Renmin University of China. The fundamental goal of the project is to provide the youth of countries and regions along the Silk Road who have different backgrounds and dreams, with a stage to shine with talents and potentials, a platform to feel the pulse of the present era and share dreams, as well as a bridge to link up societies. The first and second events were respectively held in August 2018 and April 2019 in Beijing with nearly 1000 participants from more than 70 countries.

